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CUIDEM BCN A L’EIXAMPLE 

CONSELL DE BARRI DE FORT PIENC 

DISTRICTE DE L’EIXAMPLE 

Data:  31/03/2022 Horari: 18:30 – 21:00h 

Lloc: sala d'actes de l'Espai Transformadors (carrer Ausiàs Marc, 60) 

Enllaç: Consell de Barri Fort Pienc, 31 de març 

ORDRE DEL DIA: 

1. Informe de l’estat del barri. 

2. Presentació Pla Cuidem Barcelona. 

3. Informació sobre les obres del tramvia al Fort Pienc. 

4. Torn obert de paraules 

TAULA PRESIDÈNCIA: 

Jordi Matas (vicepresident), Pau Gonzàlez (regidor del Districte de Gràcia), Isabel Pallejà 
(regidora). 

 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:   

 

Robert Chico (referent Neteja),  Agustí Garcia (referent Neteja) 

 

Agustí Gràcia (cap de Servei de Fonts), Victòria Plumed (direcció de Serveis de Neteja i Gestió de 

Residus, cap de Departament de Gestió Operativa) 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

22 persones (11 dones 11 homes), 6  online 

Entitats presents:  

Transformadors AVV Fort Pienc, Units per avançar, Associació de Mercat Fort Pienc.  

 

 

 

https://youtu.be/x_H9Fb9CYug
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COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA 

DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant a la neteja i la recollida de residus: 

 El veïnat comenta que la nova contracta ha mantingut el model de dos contenidors 

grisos amb un d'orgànic. Els contenidors de rebuig no s'omplen, per tant, s'hauria de 

reubicar un d'ells a les zones comercials on són més necessaris. 

 Les zones on s’han tret contenidors no s’ha repintat l’asfalt, això redueix les places 

d’aparcament del barri. 

 Es reclama que la reubicació de contenidors ha reduït les places d’aparcament. 

 Es demana perquè si ha augmentat el servei de recollida de brossa els contenidors de 

reciclatge segueixen desbordats. 

 Hi ha una queixa sobre la neteja de les reixes del clavegueram, solen tapar-se amb 

porqueria i s’inunda quan plou. 

 Es demana quina és la millor ubicació per deixar els mobles per facilitar la recollida. 

 El veïnat reclama un punt verd al nord del barri, la gent que viu a sobre de la Diagonal 

troba que el punt verd actual està molt lluny. 

 Quina durada tenen els contenidors? Es tornaran a canviar? 

 Els 70 milions de la contracta de neteja són anuals? 

 Es mantindran els contenidors antics conjuntament als nous? 

 Es demana si canviarà l’empresa de neteja al barri. 

 El veïnat demana quin pla d’actuació hi haurà sobre el civisme, hi ha veïns que llencen 

la brossa a les papereres. S’ha de promoure més el civisme al barri, sobretot a les zones 

turístiques. 

 En col·locar els nous contenidors s’ha col·locat un de rebuig a davant d’un fanal, com es 

poden reportar aquestes incidències? 

 La neteja de pintades a les parets per part de l’ajuntament inclou les façanes? Hi ha 

veïns que estan farts de netejar les pintades dels seus edificis. 

 Manquen senyals horitzontals als carrils bici enfront de contenidors, és perillós llençar 

la brossa i hi ha confusió quant a la preferència de pas. 

 Es demana quina previsió hi ha per als espais buits dels antics contenidors. 

Quant a parcs i jardins: 

 Manca arbrat a la plaça de Fort Pienc. 

 Es proposa posar una font ornamental a la plaça de les Arts. 
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RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

 Es recorda que les problemàtiques puntuals com contenidors plens o clavegueres 

desbordades es poden notificar als serveis de neteja i s’anima a utilitzar l’aplicació 

Barcelona a la butxaca. 

 Les actuacions de neteja les durà a terme la mateixa empresa, però amb un encàrrec 

diferent, les obligacions de la nova contracta són noves. Tots els contenidors i 

infraestructures de neteja són nous. 

 Els 70 milions van ser el pla de xoc de 2021, ara amb la nova contracta a partir de març 

de 2022 hi ha un nou pressupost de 300 milions d’euros d’actuació anual. 

 La prioritat del carril bici davant de contenidors és sempre del vianant, si no hi ha cap 

senyalització, estarà pendent de pintar. 

 Les pluges recents han retardat les tasques de repintar les marques terrestres, no 

desapareixeran places d’aparcament.  

 Els contenidors de selectiva han augmentat, ja que es va detectar que els contenidors 

de rebuig grisos estaven més buits. S'incrementa la recollida i això també soluciona la 

creació d'un nou punt verd, pel fet que si hi ha més contenidors, no cal desplaçar-se. 

 Si es detecten problemes, el servei de neteja pot augmentar el ritme de recollida, 

augmentar el nombre de contenidors, corregir la ubicació dels contenidors com és el 

cas del fanal o detectar usos incorrectes d’establiments. Es demana participació 

ciutadana per mitjà d’aplicatius o telèfon. 

 Actualment, hi ha un pla d’ampliació de punts verds a la ciutat. 

 L'ajuntament posa 40 informadors que ajudaran a informar a la gent sobre el correcte 

ús dels contenidors de reciclatge. El pla Cuidem, va més enllà i altres entitats posaran 

més informadors i recursos de comunicació per aconseguir conscienciació. 

 Les pintades a les façanes no formen part de l’actuació de l’ajuntament, només s'intervé 

si les pintades són ofensives.  

 A Barcelona hi ha 1700 kilòmetres de clavegueram, es fan inspeccions periòdiques per 

revisar taponaments, però si no es detecten, es pot avisar per mitjà de l'aplicatiu. 

 L’ajuntament planifica la reconversió d’espai que han deixat els antics contenidors, s’ha 

d’aprofitar l’espai, tanmateix les places d’aparcament no són una prioritat.  

 Hi ha limitacions per a la plantació de verd a la plaça de Fort Pienc, ja que hi ha un 

pàrquing a sota i és terra molt dur. 

 

 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat es convoca el 26/04/2022 una passejada 

amb ciutadania que s’iniciarà a l’Estació del Nord / Avinguda Vilanova a les 17:30 h per 

continuar proposant millores sobre el manteniment de l'espai públic. 

 

 


